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Dagordning sm 7, 2023-11-17, Varberg  
 
Närvarande:  
Charlotte Andersson (CA) Ordförande 
Karin Nordenfelt (KN) Sekreterare 
Per Björnskiöld (PB) Ledamot, Vice Ordförande 
Anna Bailey (AB) Ledamot 
Tobias Wallerius (TW) Utvecklingskonsulent 
P-O Claesson (PC) ledamot  
Frida Svensson (FS) ledamot 
Henrik Nilsson (HN) ledamot 
 

§1. Mötets öppnande 
Ordföranden hälsar välkommen och öppnar mötet.  

 
§2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes med tillägg av punkter.  
Övriga frågor: 
Möte utan GS 
Möte med VB 

  
§3. Val av ledamot att justera protokollet 
Anna Bailey valdes till justerare av protokollet.  

  
§4. Föregående mötesprotokoll  
Är skickat till GS för publicering på hemsidan.  

 
§5. Aktivitetslistan och verksamhetsplan 
Inget nytt att ta upp i aktivitetslistan sedan förra mötet.   
Verksamhetsplanen kommer lyftas och diskuteras på roddforum. Vi kikar på nuläget.  
 
§6. Beslutspunkter  
Inga beslutspunkter 
 
§7. Lägesrapport av verksamheten från GS och kansli  
GS rapporterar om vad som har hänt sedan förra styrelsemötet.  
Hybridutbildning i Kallt vatten har genomförts 1 november i samarbete mellan Stockholms 
RF/ÖRDF/SR.  
Idrott online, licensmodul är förlängd.  
Projektstöd för 2022/2023 är utbetalt.  
Lönerevision för 2023 är klar.  
Utbildningen ”Att leda strategiskt för en inkluderande rodd” har genomförts med juniorerna, 
styrelsen, kansli och domarna.  
 
§8. Lägesrapport från Sportchefen  
Budgetarbete pågår inför nästa års deltagande och aktiviteter.  
Olympisk rodd, kustrodd och beachsprint är inräknade i nästa års budgetarbete. 
Selektionsförfarandet kommer vara samma för samtliga grenar.  
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§9. Lägesrapport från RIG och NIU 
Inget att rapportera från NIU.  
Rapport har inkommit från RIG. Tester på roddmaskin har körts. Öppet hus har varit den 15 
november, 6 roddare deltog. 1 av RIG-eleverna har fått Rogivarnas stipendie.  
        
§10. Ekonomisk rapport (bilaga 10) 
Förslag om att boka in ett möte gällande nästa årsbudget. Detta kommer bokas in framöver. 
 
§11. Informationspunkter  

a) Ingmarie Nilsen tackar för deltagande och den fina kransen på Thor Nilsens begravning.   
b) (KN) Strategi för marknadsföring och sociala medier diskuterades.  
c) (PB) Nya regattaformer kommer presenteras på roddforum.  

 
 
  

§12. Inkomna skrivelser samt ev. korrespondens med myndigheter etc. 
a) (CA) Den 23/1 kommer det vara ett extrainsatt möte för val av ny ordförande till RF. CA 

har inte möjlighet att delta och önskvärt är om någon från styrelsen kan delta.  
b) Fråga om ett gemensamt ramträningsprogram från SR har inkommit från ÖRDF. JB har 

svarat.  
c) Styrelsen har behandlat inkommen skrivelse till Visselblåsaranmälan till RF gällande lopp 

i herr 8+ på SM i Råda i år. PB lämnar rummet när denna fråga lyfts eftersom han var 
chefsdomare på SM. Efteranmälan har skett i herrar 8+ där Helsingborg ställde upp med 
en båt. GS besvarar skrivelsen.  
 

  
§13. Övriga frågor        

a) SM-medaljer har av misstag delats ut till vinnande båt i 4x herrar på SM i Rådasjön 2023. 
Loppet var inte av SM klass och Mölndal måste skicka tillbaka till förbundet. Kansliet tar 
kontakt med klubben.   

b) Möte utan GS planeras in.  
c) Möte med valberedning planeras in.  

 
§14. Tid och plats för nästa möte. 
18/12 via teams.  
 
§15. Mötets avslutning. 
Ordföranden avslutar mötet och tackar för ett bra möte.  
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§9. Lägesrapport från RIG och NIU 
Inget att rapportera från NIU.  
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Förslag om att boka in ett möte gällande nästa årsbudget. Detta kommer bokas in framöver. 
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a) Ingmarie Nilsen tackar för deltagande och den fina kransen på Thor Nilsens begravning.   
b) (KN) Strategi för marknadsföring och sociala medier diskuterades.  
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§12. Inkomna skrivelser samt ev. korrespondens med myndigheter etc. 
a) (CA) Den 23/1 kommer det vara ett extrainsatt möte för val av ny ordförande till RF. CA 


har inte möjlighet att delta och önskvärt är om någon från styrelsen kan delta.  
b) Fråga om ett gemensamt ramträningsprogram från SR har inkommit från ÖRDF. JB har 


svarat.  
c) Styrelsen har behandlat inkommen skrivelse till Visselblåsaranmälan till RF gällande lopp 


i herr 8+ på SM i Råda i år. PB lämnar rummet när denna fråga lyfts eftersom han var 
chefsdomare på SM. Efteranmälan har skett i herrar 8+ där Helsingborg ställde upp med 
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§13. Övriga frågor        


a) SM-medaljer har av misstag delats ut till vinnande båt i 4x herrar på SM i Rådasjön 2023. 
Loppet var inte av SM klass och Mölndal måste skicka tillbaka till förbundet. Kansliet tar 
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§14. Tid och plats för nästa möte. 
18/12 via teams.  
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